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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A Maróth Miklós vezette ELKH miért választja le a 
tihanyi Balatoni Limnológiai Intézetet az Ökológiai Kutatóközpontról?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Két hete derült ki, hogy az Eötvös Loránd Kutatási Hálózat (ELKH) Irányító Testülete november
24-i ülésén úgy határozott, hogy a kutatóhálózat három, jelenleg egy-egy kutatóközponthoz tartozó
intézete  kiválik  a  kutatóközpontból,  és  tevékenységét  a  jövőben önálló  kutatóhelyként  folytatja
tovább  az  ELKH-n  belül.  Az  ELKH  közlemény  formájában  úgy  fogalmaz,  hogy  „A  döntés
tudományos szakmai érvek mentén – külső szakértők és az ELKH Tudományos Tanácsa érintett
szakkollégiumainak  bevonásával  –,  az  intézetek  speciális  kutatási  profiljának  és  céljainak
megerősítése érdekében történt.”

A  Balatoni  Limnológiai  Intézet  eddig  soha  nem  látott  fejlődésen  ment  keresztül  az  elmúlt
időszakban,  így például  17 fiatalt  szerződtettek le,  modernizálták laboratóriumaikat,  iskolásokat
vezettek  be  a  tudomány  szeretetébe,  nemzetközi  konzorciumokba  kerültek  be.  Az  Ökológiai
Kutatóközponttal  – melyhez eddig tartoztak szervezetileg – remek munkakapcsolatot  ápoltak,  a
különböző  kutatási  egységekkel  való  szoros  kapcsolat  teremtette  meg  az  EU-s  források
igénylésének lehetőségét, sikerességét.

Tisztelt Miniszter úr!

Ennek fényében mi  indokolja  a tihanyi  Balatoni  Limnológiai  Intézet  leválasztását  az Ökológiai
Kutatóközpontról?


